
Statutární město Brno 
Městská část Brno – Líšeň 
určeno k projednání do Rady MČ Brno - Líšeň 
 
Zápis ze společného jednání Bezpečnostní komise RMČ a Komise veřejného pořádku, 
prevence a údržby č. 6/2018 ze dne 24. 9. 2018 konané na ÚMČ Brno - Líšeň 
 
Přítomní členové BK i KVPPÚ: Mgr. Jaroslav Stross, Mgr. Michal Simandl, Bc. Josef 
Kučerňák, Mgr. František Ševčík, Mgr. Ota Jelínek, Ing. Mgr. Alexandr Tomáš, Ing. Bohumír 
Myslín, Miloslav Čada, Richard Buček, Ing. Miloš Freiberg, Gustav Hort; 
Hosté: npor. Bc. Tomáš Babák (PČR), Martin Filipčík (COMIMPEX spol. s r.o.) – část jednání 
Nepřítomni: Ing. Jiří Kopecký (omluven), Oldřich Lupečka,  
 
Zahájení: 17:00 
 
• Úvod: 

Poděkování radního pro bezpečnost a předsedy BK RMČ Jaroslava Strosse za plnění 
organizačních záležitostí spojených s činností KVPPÚ jejímu předsedovi Františku 
Ševčíkovi a celkově za odváděnou činnost členům obou komisí, především však všem 
aktivním členům KVPPÚ. Dále poděkoval rovněž za výbornou spolupráci a poskytování 
policistů a strážníků pro činnost KVPPÚ v terénu vedoucím Revíru Východ MP Josefu 
Kučerňákovi a vedoucímu OO PČR Brno – Židenice Tomáši Babákovi. Ti byli také 
požádáni o vyřízení pozdravu oběma ředitelům policií. 
Shrnutí činnosti komisí, úspěchy i nedokončené záležitosti přecházející do dalšího 
volebního období (objekt bývalého Mc.Donalds, projekt kamerového systému – pozn. 
25.9. bude v 16:00 sraz před radnicí s autorem studie ze společnosti Comimpex, se 
kterým se projdou dvě nově vytipované lokality) 
 

• Josef Kučerňák (MP) – vedoucí Revíru Východ MP Brno předložil k seznámení členům 
BK přehled činnosti strážníků za období od 1. 1. do 23. 9. 2018 v Líšni a informoval o 
různých opatřeních (hody aj.) 

 
• npor. Bc. Tomáš Babák (PČR) – informoval o souhrnu činnosti policistů OO PČR v Líšni 

za poslední měsíc 
 

• B. Myslín – dotaz na PČR ohledně napadení dítěte. Vedoucí OO PČR odpověděl za PČR, 
že případy evidují, prošetřují a daří se je kvalifikovat v trestně-právní rovině (výtržnictví); 
dotaz na situaci ohledně případné služebny OO PČR Brno - Židenice v objektu 
židenických kasáren. P. Babák potvrdil, že vize stále platí, přesnější údaje ale zatím 
nejsou k dispozici. 

 
• J. Stross – informace o počtu pochůzkářů PČR i MP ve vztahu k situaci před 10 lety 

 
• Dotaz členů BK na situaci ohledně přechodu pro chodce u ZŠ Horníkova. Srovnání se 

situací na přechodech u ZŠ Novolíšeňská a Holzova. 
 



• J. Stross – otázka rozpočtu pro komise, především KVPPÚ (souhlas obou policejních 
ředitelů s účastí policistů a strážníků v KVPPÚ trvá). Info o nově vzniklé „rodičovské“ 
domobraně v sídlištní Líšni, což je úplně něco jiného, než oficiální „profesionální“ Komise 
veřejného pořádku, prevence a údržby. 
 
Rozloučení se členy obou komisí a závěr jednání v 18:05. 

 
Další jednání Komise bezpečnosti v novém složení se uskuteční po komunálních volbách 
a zvolení nové Rady MČ Líšeň. 
 
 

                                                                                                 Zapsal: Mgr. Michal Simandl 

 

Přílohy:  
- prezenční listina 
- nápad TČ v rámci OO PČR Židenice (červen – srpen) 
 

 

 

Schválil: 

předseda BK RMČ Brno - Líšeň 
Mgr. Jaroslav Stross, radní pro bezpečnost 
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